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1. Opening en mededelingen 
Bibian van Rijckevorstel is deze bijeenkomst verhinderd door vertraging op de weg. Zijn input is 
telefonische meegenomen door Jeanette. 
Berry heeft van omwonende een mail ontvangen, waarin vragen/opmerkingen staan tbv het 
gebied en de werkgroep. Het verzoek aan Berry is om deze mail naar Jeanette of Gemma door te 
zetten, zodat zij de mail kunnen beantwoorden. 
 

2. Verslag  
Het verslag van vorige bijeenkomst wordt vastgesteld evenals de agenda van deze bijeenkomst. 

 

3. Terugkoppeling stakeholdersoverleg 29-5-2024 
Bij dit stakeholders overleg waren Waterschap de Dommel, Brabants Landschap en de Provincie 
vertegenwoordigd. De buurgemeente Boxtel was niet bij deze bijeenkomst. 
Tijdens deze bijeenkomst is door het Waterschap en Brabants Landschap een beeld gegeven van 
de kaders, zoals zij deze zien.   
De input is met de werkgroep gedeeld. Jeanette en Gemma nemen de leden van de werkgroep 
mee door de gegeven presentaties.  

 

4. Vragen over het gebied  
i. Hoe nat was het gebied in 1995, toen de A2 bij Den Bosch onderwater stond? 

i. Het gebied was niet bovenmatig nat. Momenteel ervaart men meer wateroverlast 

door de aanhoudende regenval.  

Wel wordt duidelijk dat niet alle percelen even hoog liggen. Het perceel van Van 

Run ligt volgens hem op het laagste punt in het gebied.  

ii. Hadden toen de huizen langs de Esscheweg en Bergenshuizensestraat ook wateroverlast? 

i. Nee,  de woningen hebben geen overlast ervaren.  

iii. Om verdroging tegen te gaan kan gedacht worden aan het grondwaterpeil te verhogen. 

Wat zou dit betekenen voor dit gebied? Zijn er kansen te benoemen? En wat zouden 

concrete bedreigingen kunnen zijn? 

i. De werkgroep geeft aan dat de gronden nu eigenlijk altijd goed zijn. Echter nu is 

het extreem nat. De werkgroep kan niet aangeven of er negatieve gevolgen zullen 

zijn als het grondwaterpeil verhoogd zal worden.  

ii. Er worden wel vragen gesteld over de werkwijze van het waterschap. Op 

sommige momenten laat men het water makkelijk afvloeien en op andere 

momenten wordt dit vastgehouden, terwijl het te nat is. Deze vragen zullen 

meegenomen worden naar het overleg met het Waterschap dat op een later 

moment plaats zal vinden. Dit zal een gezamenlijk overleg betreffen tussen de 

werkgroep en de stakeholders. 

iv. Het lijkt erop dat de huidige ecologische verbinding zone met name voor amfibieën is. 

Kan dat kloppen?  



 

i. Dit beeld wordt niet bevestigd. Wel geven diverse werkgroepleden aan dat er 

veel kikkers in het gebied zijn. 

v. In het natuurbeheerplan van de provincie worden delen van gronden aan de 

‘buitenzijden’ van de Esscheweg en Bergenshuizensestraat aangeduid als ‘droog bos met 

productie’. Een dergelijke aanduiding zou impliceren dat er veel naaldbomen aanwezig 

zouden zijn. Maar is dit ook het geval?  

i. Met name het bos aan de aan de westkant(kraaiengat) bevat volgens de 

werkgroep naaldbomen.  

 

5. Toekomst gebied 
De kaders tekenen zich meer en meer af. Vanuit de werkgroep is er behoefte aan een volgende 
stap om concreter met ‘puzzel’ stukken aan de slag te gaan.  Wat kan er wel en wat kan er bovenal 
niet. 
Jeanette en Gemma geven aan dat de individuele wensen zoals deze bekend zijn, mede door de 
gevoerde keukentafelgesprekken, niet allen kunnen in het gebied. Er dient een evenwicht 
gevonden te worden waarbij kwaliteitswinst voor het gebied voorop staat.  
 
De volgende afspraken worden gemaakt: 

i. Jan van Erp gaat een eigenaren kaart maken. Zodat helder wordt van wie welke 
percelen zijn; 

ii. Jeanette en Gemma gaan de puzzelstukken in beeld brengen en kijken hoe deze met 
de kaders, zoals we deze verkend hebben een plek zouden kunnen krijgen. Waarbij 
Gemma en Jeanette duidelijk aangeven dat dit het beeld van hen is, deze zal niet 
intern getoetst worden.   

 

6. Rondvraag 
i. Gert-Jan Hooijman geeft aan dat hij een gesprek heeft gehad met iemand van de 

Rabobank. Dit betreft een pilot over hergebruik van agrarische opstallen naar nieuwe 
functies. Gemma gaat de naam van deze persoon achterhalen en mogelijk dat deze 
tijdens een van de volgende sessies aan kan sluiten 

ii. Jan van Erp vraagt of dat er iemand over foto’s beschikt van de voormalige boerderij 
van de familie Wubben. Omstreeks 1960 is deze boerderij gesaneerd.  

 

 

  

 


